

Dr. Martinez-Poulin Appointed Interim Superintendent

October 6, 2023 – The CCUSD Board of Education is pleased to announce that Dr. Maria Martinez-Poulin has accepted the position of CCUSD's next Interim Superintendent, and begins today, October 6, 2023. The CCUSD Board voted unanimously to appoint her in closed session yesterday. (The vote was 4-0, as Mr. Ezidore had to leave early due to a family emergency.)

A champion of equity and inclusion, Dr. Maria Martinez-Poulin most recently served as the Deputy Superintendent of Schools of the Los Angeles County Office of Education (LACOE), the nation's largest regional education agency, which supports and protects the education and well-being of 2 million children across 80 school districts.

"We believe Dr. Martinez-Poulin's breadth of experience represents the skills, talent and sensitivity needed to see our organization through this leadership transition," says CCUSD Board President Paula Amezola.

Prior to LACOE, she served as a Southern Californian Superintendent and held key positions in Orange County as an Assistant Superintendent of Curriculum and Instruction, an elementary school principal and a high school assistant principal. She taught high school English and elementary school in Los Angeles County.

Dr. Martinez-Poulin earned her doctorate degree from the University of Southern California where she conducted research on mentoring and leadership. She has been recognized for her service and dedication with the 57th Assembly District 2021 Distinguished Women of the Year Award: "Honoring Resilience and Excellence" for her work during the pandemic to support students and staff. She serves on USC's Dean's Superintendents Advisory Group. She has three adult children, one granddaughter, and shares her home with two dogs.

Dr. Martinez-Poulin begins today in order to overlap with outgoing CCUSD Interim Superintendent Dr. Steven Keller, who will reach his state mandated retirement limit on October 13.

La Dra. Martinez-Poulin es Nombrada Superintendente Interina

6 de octubre, 2023 – El Consejo Directivo de Educación de CCUSD se complace en anunciar que la Dra. María Martinez-Poulin ha aceptado la posición de ser la próxima Superintendente Interina de CCUSD, y comienza el día de hoy, 6 de octubre, 2023. El Consejo Directivo de CCUSD voto unánimemente para nombrarla en la sesión cerrada de ayer. (El voto fue 4-0, a medida que el Sr. Ezidore tuvo que retirarse temprano debido a una emergencia familiar.)

Una defensora de equidad e inclusión, la Dra. María Martinez-Poulin recientemente desempeño el papel de Superintendente Adjunta de Escuelas de la Oficina de Educación del Condado de Los Ángeles (LACOE), la agencia educativa regional más grande del país, el cual apoya y protege la educación y el bienestar de 2 millones de niños entre 80 distritos escolares.

“Creemos que la amplitud de experiencia que tiene la Dra. Martinez-Poulin representa las habilidades, el talento y la sensibilidad necesaria para navegar a nuestra organización a través de esta transición de liderazgo,” dijo la presidenta del Consejo Directivo de CCUSD Paula Amezola.

Antes de su función en LACOE, ella desempeño el papel de Superintendente del Sur de California y ocupó posiciones claves en el Condado de Orange como Superintendente Asistente de Currículo e Instrucción, directora de escuela primaria y subdirectora de una escuela preparatoria. Ella dio clases de inglés en la escuela preparatoria y escuela primaria en el Condado de Los Ángeles.

La Dra. Martinez-Poulin obtuvo su doctorado de la Universidad del Sur de California donde ella condujo investigaciones sobre asesoría y liderazgo. Ella ha sido reconocida por su servicio y dedicación con el Premio de Mujer Distinguida del Año 2021 de parte de la Asamblea del Distrito 57: “Honorando Resiliencia y la Excelencia” por su trabajo durante la pandemia en apoyar a estudiantes y al personal. Ella es miembro del Grupo Asesor de Superintendentes del Decano de USC. Ella tiene tres hijos adultos, una nieta, y comparte su hogar con dos perros.

La Dra. Martinez-Poulin comienza hoy en orden de coincidir con la salida del Superintendente Interino de CCUSD el Dr. Steven Keller, el cual alcanzo su límite de jubilación exigido por el mandato estatal el 13 de octubre.